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Styrelsemöte 2018-01-22 

  Novab Arena 

 

Närvarande; Joachim Magnusson ordförande 

  Helen Wallin Börjesson, Ola Kramer, Jimmy Forsberg, Mattias Larm via tfn 

  Ronny Jönsson 

  Per Larsson arenachef 

 

§  334 Mötets öppnande 

  Ordförande hälsar de närvarande välkomna och förklarar mötet öppnat. 

 

§  335 Justering 

  Till att justera dagens protokoll utses Jimmy Forsberg 

 

§  336 Personal 

  Åsa Karlsson slutar sin tjänst den 31 januari 2018. 

  Per har varit i kontakt med Arbetsförmedlingen och diskuterat en 25 % kanslist- 

  tjänst där Af bidrar med 80 % av lönekostnaden 

  Styrelsen uppdrar åt Per att fortsätta diskussionen med Af i syfte att återbe- 

  sätta kanslisttjänsten. 

 

  Extratjänst 

  Arbetsförmedlingen kan bevilja en extra resurs till bl.a. ideella idrottföreningar 

  vilka uppfyller vissa specifika krav. Bil § 336 

  IBK Lockerud uppfyller dessa specifika krav och har fått erbjudande av Af att  

  ta emot en extratjänst. 

  Anställningstiden max 2 år. Af svarar för 100 % av lönen. Föreningen får 150 kr/ 

  dag i handledararvode de första 3 månaderna. Därefter utgår ett handledarar- 

  de på 115 kr/dag 

  Styrelsen ger Per i uppdrag att slutföra diskussionen med Af angående extra- 

  tjänst. 

   

 §  337 Sportlotteriet 

  Försäljningstiden har gått ut och av 3000 lotter har ca 1700 lotter sålts.  

  Slutresultatet är ännu inte framräknat. 

  Dock kan konstateras att Sportlotteriet var ingen succé. Svårsålda och krångligt  

 att få ut vinster. En utvärdering kommer att ske när slutresultatet redovisas. 
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§  338 VPC 

 Cup-kommittén arbetar vidare. Inbjudan till föreningar är klara och kommer att  

  skickas ut inom kort. 

  Avgiftsförändringar jmf med föregående år; 

  Cup + träningsläger 595 kr. Övernattning + frukost 140 kr 

  Styrelsen godkänner de nya avgifterna 

 

§  339 Seniorspelarnas arbetsuppgifter 

  Styrelsen diskuterar om det går att förändra seniorspelarna arbetsuppgifter i 

  föreningen till att enbart omfatta Bomässan, VPC och Vinterbollen och inga 

  helgvaktmästaruppdrag. 

  Styrelsen uppdrar åt Per att utreda och lägga fram förslag till hur seniorspe- 

  larnas arbetsuppgifter ska se ut framledes. 

 

§  340 Norlanders Cup Futsal 

  Ordningen efter Futsalcupen 13-14/1 var väl inte den allra bästa. Det finns saker  

  som måste förbättras inför ev. kommande futsalarrangemang. 

  Styrelsen beslutar 

  att Per och Joachim kontaktar IFK Mariestad för diskussion om förhållanden  

  under den aktuella och framtida cuper. 

 

§  341 Ekonomi 

  Efter en redovisning om ekonomin av Helen diskuterar styrelsen föreningens  

  ekonomiska status. Ekonomin är (som alltid) ansträngd men vi bör inte vara 

  rädda men vaksamma. 

 

  Kontorsplats på vårt kansli till Svenska Innebandyförbundet att användas av 

  Åsa Karlsson. Hyra 1 200:--/månad 

 

  Sekreteraren får i uppdrag att utreda frågan om att införa någon form av års- 

  alternativ sä songskort.  

  Inför detta bör vi uppmana kommunen att numrera sittplatserna i ICA-hallen. 

 

  Planering inför våra representationslags ev. uppflyttning till högre serie bör på- 

  börjas nu. 

  Jimmy får i uppdrag att undersöka vad transportkostnaderna kan komma att  

  uppgå vid en uppflyttning. 

 

  Ett femårigt sponsoravtal med Mariehus är i stort sett klart. 

 

§  342 Mariehus Akademi 

  Planeringen av att inrätta Mariehus Akademi pågår. Medverkande föreningar är 

  IBK Lockerud, Mariestads BoIS Hockey och Mariestads Golfklubb. 
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  Mariehus svarar för att en ansökan om projektmedel skrivs och skickas intill  

  Allmänna Arvsfonden. Projektperioden beräknas till 2 år med projektstart i  

  augusti 2018. 

  Intresserade från IBK Lockerud är välkomna på studiebesök hos Frölunda aka- 

  demi den 24 april i år (tisdag). 

  Joachim skriver en inbjudan på hemsidan. 

 

§  343 Bomässan 2018  

  Planeringen för Bomässan 2018 pågår. Nytt för i år är mat/livsmedel kommer att 

  finnas bland utställarna. Dessa kommer att placeras i Tunahallen. Av möjliga 100  

  utställarmontrar är till idag 90 st uthyrda. 

  Mariestads kommun och Compass Fairs Sweden AB (Bomässan) har förlängt  

  mässavtalet med 2 år (2019 och 2020)  

 

§  344 Årsavslutning 2017-2018 

  planeras till onsdagen den 18 april  

 

§  345 Mötets avslutning 

  Ordförande tackar de närvarande för visat intresse och förklarar mötet  

  avslutat 

______________________ 

 

 

 

 

 

 

………………………………………………………………………… ………………………………………………………………….. 
Joachim Magnusson ordförande   Ronny Jönsson sekreterare 

 

 

 

 

 

…………………………………………………………………………. 
Jimmy Forsberg justering 
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